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26 november 2019

Motion: Vårbal

I våras fick undertecknade godkännande från styrelsen för att skapa en projektgrupp med upp-
drag att undersöka möjligheten att ha en vårbal på D-sektionen. Efter att ha gjort en del för-
undersökning om möjliga lokaler och priser har vi kommit fram med ett budget förslag för
en sådan tillställning. Tanken är att köra en klassisk Lundabal i AF-borgen med efterföljande
ballunch på nation. I den föreslagna budgeten är tanken att maten är caterad och att vi hyr in
arbetskraft från en annan sektion, i stil med det E-sektionen gjorde med D6 inför deras 55 års
jubileum 2017. Detta för att vi vill att sexet ska få gå.

Tanken med vårbalen är att ersätta den, vad många anser, förlegade Alumnimiddagen och vara
något som återkommer varje år.

Planer finns på att införa ett ordenskapitel för balen i stil med hur vissa nationer gör det. Men
just nu är detta inte tillräckligt färdigt för att presenteras.

I skrivande stund är tanken att Balen ska hållas i Athen den 8 maj och lunchen på Helsingkrona
nation 9 maj.

Följande preliminära detaljbudget har tagits fram för tillställningen.

Kostnad, Lokalhyra -50000
Kostnad, Mat -79000
Kostnad, Vin -24000
Kostnad, Arbetskraft -10000
Kostnad, Tillstånd -3000
Kostnad, Öl -7200
Kostnad, Sprit -5000
Kostnad, Övrig jästdryck -1600
Kostnad, Ballunch -29000
Kostnad, Medaljer -6000
Intäkt, Biljetter 157000
Intäkt, Vin 30000
Intäkt, Öl 9000
Intäkt, Sprit 11000
Intäkt, Övrig jästdryck 2000
Intäkt, Spons 10000
Resultat 8200

Tabell 1: Preliminär detaljbudget

FAQ

Q: Kommer biljetten vara dyr?
A: Ja biljetten kommer vara dyr, mellan 600 och 700 kronor för balen och mellan 100 och 150
kronor för lunchen.
Q: Kommer Alumner och studenter betala lika mycket?
A: Nej vi planerar att Alumner ska betala mer. Hur mycket har vi inte kommit fram till.
Q: Kommer ni verkligen kunna dra in spons?
A: Kanske, vi har goda förhoppningar på att kunna dra in en mindre summa. Det är därför
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sponsen bara är lagd på 10000. Vi kommer sträva efter mer men valde att vara pessimistiska.
Q: Varför är lokalhyran så hög?
A: I nuläget är vi inte helt säkra på att Athen kommer gå att använda och därför har vi garderat
oss för att kunna använda Gasque i nödfall.
Q: Får man ha ordnar på kavajen.
A: Nej skaffa en frack!

Undertecknad anser

att sektionen ska hålla en vårbal enligt ovan

Lund, dag som ovan

Oskar Ström
Ballperson

Fred Nordell
Ballperson

Rebecca Liss
Ballperson

Anna Dahlström
Ballperson
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